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Protokół nr 6/2011 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
w dniu 21 marca 2011 roku w Miejskim Centrum Interwencji Kryzysowej  

w Suwałkach, ul. 23 Października 20, w godz. od 1545 do 1620.  
 

Obecni członkowie Komisji: 
1/ Dorota Jabłońska – przewodnicząca, 
2/ Józef Kimera, 
3/ Zdzisław Koncewicz, 
4/ Janusz Krzesicki, 
5/ Adam Ołowniuk,  
6/ Anna Ruszewska, 
7/ Sławomir Szeszko 
8/ Krzysztof Tumialis,  

w posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta,  
2/ Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta,  
3/ Andrzej Chuchnowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  
4/Honorata Rudnik – Naczelnik Wydz. „ZPS”   
5/ Teresa Mazur – Miejski Rzecznik Praw Konsumentów  
6/ Maria Metelska – Dyrektor MOPS    
7/ Katarzyna Łuniewska-Kopacz – Z-ca Powiatowego Lekarza Weterynarii  
8/ Ryszard Masłowski – Powiatowy Inspektor Sanitarny  
9/ Sławomir Niedźwiecki – Dyrektor P O – W    

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 5/2011 posiedzenia Komisji z dnia 14 lutego 2011 roku  
nie wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska. Powitała zebranych i zapytała 
o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli 
uwag – przyjęli następujący porządek: 
1. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta Suwałk  

za 2010 rok.  
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na obszarze miasta  

i powiatu suwalskiego za 2010 r.  
3. Informacja dotycząca funkcjonowania Placówki Opiekuńczo – 

Wychowawczej w Suwałkach w 2010 r. 
4. Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Praw Konsumentów w Suwałkach  

z działalności za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2010 r.  
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5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Suwałkach za rok 2010 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej na rok 2011.  

6. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
w Suwałkach za 2010 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w 2011 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu 
administracji rządowej polegającego na realizacji projektu „Razem 
Skuteczniej”.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia prowadzenia 
Powiatowi Suwalskiemu zadania publicznego z zakresie zapewniania 
mieszkańcom Miasta Suwałki całodobowego lub dziennego pobytu  
w Ośrodku Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Lipniaku.  

10. Wolne wnioski. 
 

Ad pkt. 1 – Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta 
Suwałk za 2010 rok stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ryszard Masłowski zreferował przedłoŜoną Informację…  
 

Anna Ruszewska zapytała, jak diagnozowane są rota wirusy?  
 

Ryszard Masłowski wyjaśnił, iŜ są diagnozowane za pomocą testów, które 
wykonuje laboratorium mikrobiologiczne. W statystykach obecnie jest więcej 
rota wirusów, poniewaŜ stały się modne i lekarze częstej zgłaszają przypadki 
zachorowań. Wcześniej były one traktowane jako zwykłe zachorowania 
wirusowe bez wnikania w szczegóły, poniewaŜ niezaleŜnie od diagnozy obie 
choroby są leczone w ten sam sposób. Podobnie jest ze stwierdzeniem 
zachorowania na boreliozę, czy teŜ z zapalenia wątroby typu C itp.  
W przeszłości szczegółowo nie diagnozowano wielu chorób, poniewaŜ testy 
były trudno dostępne i bardzo drogie.  
 

Anna Ruszewska – czy moŜna wpłynąć na temperaturę wody w basenach 
krytych? 
 

Ryszard Masłowski – jeŜeli jest podejrzenie graniczące z pewnością,  
Ŝe odczuwa się wodę o duŜo niŜszej temperaturze, niŜ jest to oficjalnie podane 
na pływalni naleŜy poinformować o tym administratora obiektu. Jeśli to nie 
będzie skutkowało moŜna złoŜyć powiadomienie do Inspekcji Sanitarnej, 
wówczas zostanie wykonana kontrola wody w formie interwencyjnej.  
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Anna Ruszewska – czy zwracano się np. do spółdzielni mieszkaniowych  
o pobieranie próbek mikrobiologicznych z piaskownic?  
 

Ryszard Masłowski wyjaśnił, Ŝe nie ma w Polsce odpowiednich norm  
na piasek w piaskownicy. Chodzi o to, Ŝeby piasek był czysty, a nie sterylny. 
Wymagane jest, by był wymieniony w trakcie sezonu co najmniej raz,  
a wszystkie materiały uŜywane do budowy piaskownic miały atest 
bezpieczeństwa. Ponadto piaskownica powinna być ogrodzona, tak aby na jej 
teren nie wchodziły zwierzęta. A gdy w piasku nie bawią się dzieci, musi być on 
przykryty folią lub plandeką.  
 

Anna Ruszewska zapytała, co naleŜy zrobić w wypadku znalezienia na półce  
w sklepie przeterminowanego towaru?  
 

Ryszard Masłowski – naleŜy poinformować sprzedawcę sklepu, a w razie 
braku odpowiedniej reakcji widząc, Ŝe moŜe wystąpić jakieś zagroŜenie naleŜy 
złoŜyć doniesienie do Inspekcji Sanitarnej. Dodał, Ŝe wypadku produktów 
spoŜywczych rozpatrywane są równieŜ anonimy.  
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego Informacja o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta Suwałk za 2010 rok została 
przyjęta.  
 

Ad pkt. 2 – Informacja o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na obszarze 
miasta i powiatu suwalskiego za 2010 r.  stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Katarzyna Łuniewska-Kopacz zreferowała przedłoŜoną Informację…  
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego Informacja o stanie 
bezpieczeństwa weterynaryjnego na obszarze miasta i powiatu suwalskiego 
 za 2010 r. została przyjęta.  
 

Ad pkt. 3 – Informacja dotycząca funkcjonowania Placówki Opiekuńczo – 
Wychowawczej w Suwałkach w 2010 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Sławomir Niedźwiecki zreferował przedłoŜoną Informację…  
 

Sławomir Szeszko zapytał, czy w związku ze wzrostem ceny oleju opałowego 
przewidywane jest przyłączenie obiektu pod miejską sieć ciepłowniczą?  
 

Czesław Renkiewicz poinformował, iŜ rozmowy są w toku. Nadmienił, iŜ jest 
problem z doprowadzeniem ciepłociągu przez grunty prywatnych właścicieli.   
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego Informacja dotycząca 
funkcjonowania Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Suwałkach w 2010 r. 
została przyjęta.  
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Ad. 4 – Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Praw Konsumentów w Suwałkach  
z działalności za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2010 r. stanowi załącznik  
nr 5 do protokołu.  
 

Teresa Mazur zreferowała przedłoŜoną Informację…  
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego Sprawozdanie Miejskiego 
Rzecznika Praw Konsumentów w Suwałkach z działalności za okres  
od 1 stycznia do 31 grudnia 2010 r. zostało przyjęte.  
 

Ad pkt. 5 – Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Suwałkach za rok 2010 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej na rok 2011 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Maria Metelska zreferowała przedłoŜone Sprawozdanie…  
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego Sprawozdanie z działalności 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suwałkach za rok 2010 oraz 
przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2011 zostało 
przyjęte.  
 

Ad pkt. 6 – Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  
w Suwałkach za 2010 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego Sprawozdanie z działalności 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suwałkach za rok 2010 oraz 
przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2011 zostało 
przyjęte.  
 

Ad pkt. 7 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w 2011 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Radni nie zgłosili uwag i w głosowaniu „za” – 8 radnych /jednogłośnie/ Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach  
w sprawie zadań Miasta Suwałki realizowanych w 2011 r. ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – opinia 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Ad pkt. 8 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadania  
z zakresu administracji rządowej polegającego na realizacji projektu „Razem 
Skuteczniej” stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Radni nie zgłosili uwag i w głosowaniu „za” – 8 radnych /jednogłośnie/ Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach  
w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej polegającego  
na realizacji projektu „Razem Skuteczniej” – opinia stanowi załącznik nr 11 
do protokołu.  
 

Ad pkt. 9 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia 
prowadzenia Powiatowi Suwalskiemu zadania publicznego z zakresie 
zapewniania mieszkańcom Miasta Suwałki całodobowego lub dziennego 
pobytu w Ośrodku Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi  
w Lipniaku stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Radni nie zgłosili uwag i w głosowaniu „za” – 8 radnych /jednogłośnie/ Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach  
w sprawie powierzenia prowadzenia Powiatowi Suwalskiemu zadania 
publicznego z zakresie zapewniania mieszkańcom Miasta Suwałki 
całodobowego lub dziennego pobytu w Ośrodku Wsparcia dla Osób  
z Zaburzeniami Psychicznymi w Lipniaku – opinia stanowi załącznik nr 13  
do protokołu.  
 

Ad pkt. 10 – wolne wnioski.  

Wniosków nie zgłoszono.  
 
Po zakończeniu posiedzenia radni zwiedzili obiekt Miejskiego Centrum 
Interwencji Kryzysowej.  
 
Na tym protokół zakończono. 

          Przewodnicząca Komisji  
              Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  
                 Rady Miejskiej w Suwałkach 
 
               Dorota Jabłońska 
 
Protokołowała:  
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
 
 


